
ПОЧАЇВСЬКА МІСЬКА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ 

з питань фінансів, бюджету, планування соціально-економічного 

розвитку, інвестицій та міжнародного співробітництва 

 

Протокол засідання комісії до 48 сесії від 16.10.2024р. 

 

Всього членів комісії:  (5) Микола Зіньковський, Михайло Гонтарук, Руслан 

Іськов, Руслан  Уйван, Тетяна Сухомлин 

 

Присутні члени комісії:  4 

 

Відсутні члени комісії:       1  

 

Кворум є. Засідання комісії правочинне. 

 

На засідання комісії запрошені: 

Сергій Мамчур – секретар міської ради; 

Ольга Боцюк – начальник фінансового відділу Почаївської міської ради; 

Андрій Чубик – заступник міського голови; 

Сергій Максимчук – заступник міського голови; 

Віта Токарчук – начальник відділу освіти, молоді та спорту Почаївської міської 

ради; 

Тетяна  Нечай – спеціаліст відділу управління проектами та програмами 

соціально-економічного розвитку Почаївської міської ради. 

Богдан Касаткін - начальник  відділу соціального захисту та праці Почаївської 

міської ради. 

 

 

Головуючий – заступник  голови  комісії Руслан Іськов. 

 

Слухали:  Про затвердження порядку денного комісії.  

 

 

 

Порядок денний засідання комісії: 

 

 

 1.Про затвердження  Програми допомоги військовим частинам ЗСУ , ДФ 

Кременець 1 «Почаївська сотня», підрозділу територіальної оборони на 2025 

рік. 



2.Про затвердження Програми удосконалення казначейського обслуговування 

коштів місцевих бюджетів на 2025-2029 роки. 

3.Про затвердження Програми «Організація свят та розвиток культури та 

мистецтв Почаївської територіальної громади на 2025-2026 роки». 

4.Про затвердження Програми зміцнення та розвитку матеріально-технічної 

бази КНП «Почаївська РКЛ на 2025-2026». 

5.Про затвердження Програми соціально – економічного та культурного 

розвитку Почаївської територіальної громади на 2025-2026 роки. 

6.Про затвердження місцевої цільової Програми «Турбота» на 2025-2026 роки. 

7.Про внесення змін до Програми підтримки військовослужбовців Почаївської 

міської територіальної громади, які брали (беруть) участь в захисті України, їх 

сімей та членів сімей загиблих військовослужбовців на 2024-2025 роки. 

8.Про затвердження Програми «Допомога дітям-сиротам і дітям позбавлених 

батьківського піклування Почаївської територіальної громади на 2025-2026 

роки». 

9.Про затвердження Програми «Розвиток фізичної культури та спорту 

Почаївської територіальної громади на 2025-2026 роки». 

10.Про затвердження цільової Програми оздоровлення та відпочинку дітей 

Почаївської територіальної громади на 2025-2026 роки. 

11.Про затвердження Звіту про виконання Фінансового плану КНП «Почаївська 

районна комунальна лікарня» за 2023 рік. 

12. Про затвердження Звіту про виконання бюджету міської територіальної 

громади за  9 місяців 2024 року. 

13.Про внесення змін до бюджету Почаївської міської територіальної громади 

на 2024 рік. 

14.Про затвердження списку проєктів-переможців рекомендованих до 

фінансування за рахунок коштів громадського бюджету у 2025 році. 

15.Про внесення змін до структури та загальної чисельності працівників Центру 

надання соціальних послуг Почаївської міської ради. 

16.Про надання дозволу на облік благодійної допомоги. 

17.Про організацію харчування в закладах освіти Почаївської територіальної 

громади на 2024-2025 роки. 

Результати голосування за взяття порядку денного комісії за основу:  

Іськов Руслан – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 



 

Слухали: Про затвердження  Програми допомоги військовим частинам ЗСУ , 

ДФ Кременець 1 «Почаївська сотня», підрозділу територіальної оборони на 

2025 рік. 

Доповідав: Тетяна  Нечай  

Результати голосування за проект рішення:  

 Іськов Руслан а – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії. 

 

Слухали: Про затвердження Програми удосконалення казначейського 

обслуговування коштів місцевих бюджетів на 2025-2029 роки. 

Доповідав: Тетяна  Нечай  

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії. 

 

Слухали: Про затвердження Програми «Організація свят та розвиток культури 

та мистецтв Почаївської територіальної громади на 2025-2026 роки». 

 

Доповідав: Тетяна  Нечай  

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана  – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії. 

 

Слухали: Про затвердження Програми зміцнення та розвитку матеріально-

технічної бази КНП «Почаївська РКЛ на 2025-2026». 

Доповідав: Тетяна  Нечай  

Результати голосування за проект рішення:  



Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії. 

 

Слухали: Про затвердження Програми соціально – економічного та 

культурного розвитку Почаївської територіальної громади на 2025-2026 роки. 

Доповідав: Тетяна  Нечай  

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії. 

 

Слухали: Про затвердження місцевої цільової Програми «Турбота» на 2025-

2026 роки. 

Доповідав: Богдан Касаткін   

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії. 

 

Слухали: Про внесення змін до Програми підтримки військовослужбовців 

Почаївської міської територіальної громади, які брали (беруть) участь в захисті 

України, їх сімей та членів сімей загиблих військовослужбовців на 2024-2025 

роки.  

Доповідав: Богдан Касаткін   

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії. 



 

 Слухали: Про затвердження Програми «Допомога дітям-сиротам і дітям 

позбавлених батьківського піклування Почаївської територіальної громади на 

2025-2026 роки». 

Доповідав: Віта Токарчук    

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії. 

 

 Слухали: Про затвердження Програми «Розвиток фізичної культури та спорту 

Почаївської територіальної громади на 2025-2026 роки». 

 Доповідав: Віта Токарчук    

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії 

 

 Слухали: Про затвердження цільової Програми оздоровлення та відпочинку 

дітей Почаївської територіальної громади на 2025-2026 роки. 

Доповідав: Віта Токарчук    

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії 

 

 Слухали: Про затвердження Звіту про виконання Фінансового плану КНП 

«Почаївська районна комунальна лікарня» за 2023 рік. 

 Доповідав: Ольга Боцюк     



Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії 

 

Слухали: Про затвердження Звіту про виконання бюджету міської 

територіальної громади за  9 місяців 2024 року. 

Доповідав: Ольга Боцюк     

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії 

 

Слухали: Про внесення змін до бюджету Почаївської міської територіальної 

громади на 2024 рік. 

 Доповідав: Ольга Боцюк     

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії 

  

Слухали: Про затвердження списку проєктів-переможців рекомендованих до 

фінансування за рахунок коштів громадського бюджету у 2025 році. 

 Доповідав: Андрій Чубик      

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 



За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії 

Слухали: Про внесення змін до структури та загальної чисельності працівників 

Центру надання соціальних послуг Почаївської міської ради.  

Доповідав: Андрій Чубик      

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії 

 

Слухали: Про надання дозволу на облік благодійної допомоги. 

Доповідав: Андрій Чубик      

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії 

 Слухали: Про організацію харчування в закладах освіти Почаївської 

територіальної громади на 2024-2025 роки.  

Доповідав: Віта Токарчук         

Результати голосування за проект рішення:  

Іськов Руслана – За;  

Гонтарук Михайло – За; 

Уйван Руслан – За; 

Сухомлин Тетяна – За 

За – 4, проти – 0, утримались – 0. Рішення прийнято. 

Вирішили: Комісія рекомендує дане питання на розгляд сесії 

 

 

            Заступник  голови  комісії     Руслан ІСЬКОВ 

 

 

Секретар комісії                                                                Тетяна СУХОМЛИН 

 


